CV

Dear Ms. – Mr.
I am a translator with some experience in translating documents and other materials from Russian to English and vice versa; deep track record of reading materials in 3 languages (Russian, English, Spanish). I know rules pertaining to factors such as word meanings, sentence structure, grammar, punctuation, and methods of translation. I want to try to work with serious translations. So, if it is interesting for you, I am ready for interview with you.
Summary of Qualifications
More than 3 years of Translating English/Russian document experience. 

Good command of idiomatic Russian and English language and grammar. 

General erudition and intimate familiarity with both cultures.  

Ability to edit and review other translations. 

Excellent computer/word-processing skills. 

Uncommon ability to work independently to solve problems while demonstrating good organizational skills. 

Great attention to detail with excellent work ethic. 

Excellent interpersonal skills, and ability to work in a team environment.
If you have become interested in me write to me on my e-mail: motamoros@inbox.lv 
With best wishes, 
 

Hope Full
A. Paleva
CV
Уважаемая мисс Бернс, 

Я - переводчик с хорошим опытом в переводе документов и других материалов с русского языка на английский язык и наоборот; серьёзный стаж чтения материала на трёх языках. (английский, русский, испанский яз.) Знаю правила, связанные с такими факторами, как значение слова, структура предложения, грамматика, пунктуация и методы перевода. Я хочу попытаться работать с серьезными переводами. Если вам это будет интересно, я с радостью готова с Вами встретиться.
Резюме навыков

Опыт в переводе документов с английского и русского языков более 3 –ех лет

Хорошее владение идиоматическим русским и английским языками и грамматикой. 

Общая эрудиция и знание обеих культур. 

Способность отредактировать и рассмотреть другие переводы. 

Превосходные навыки компьютера/обработки текста. 

Необычная способность работать независимо, решая проблемы, демонстрируя хорошие организационные навыки. 

Большое внимание к деталям с превосходной трудовой дисциплиной. 

Превосходная коммуникабельность и способность работать в команде.

Пожалуйста, свяжитесь со мной по телефону 27115813 или по почте motamoros@inbox.lv как можно скорее, чтобы сообщить мне о Вашем свободном времени. 

С наилучшими пожеланиями, 

Очень надеюсь.

А. Палёва
